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kuryr 7. července 2024

Putin: USA ničí základní dokumenty mezinárodní stability
infokuryr.cz/n/2024/07/07/putin-usa-nici-zakladni-dokumenty-mezinarodni-stability

Vladimír Putin:

„Spojené státy zničily základní dokumenty, které jsou základem
mezinárodní stability a bezpečnosti.

Neodstoupili jsme od základní smlouvy o omezení raketové obrany,
smlouvy INF nebo CTBT.

Mnoho prvků mezinárodní stability bylo v posledních letech zničeno.

Nic z toho jsme neudělali.

Vše bylo vyrobeno v USA.

Co bychom měli dělat? Uznejte to a reagujte na to. A to jsme udělali.

Co jsme například udělali ve vojenské oblasti, abychom překonali
americký systém protiraketové obrany?

Úspěšně jsme vynalezli systémy k překonání systémů protiraketové
obrany, jako jsou mezikontinentální zálohy, hypersonické klouzavé
bloky nebo technologie mezikontinentálních balistických střel pro průnik
protiraketovými obrannými systémy a některé další věci.

Byli jsme k tomu nuceni.

Ale otázka vytvoření právního rámce pro mezinárodní bezpečnost a
strategickou stabilitu je stále na našem seznamu úkolů.

Mají to být nové smlouvy, nebo se máme vrátit ke starým? To musí
rozhodnout odborníci.

https://www.infokuryr.cz/n/2024/07/07/putin-usa-nici-zakladni-dokumenty-mezinarodni-stability/
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Víte, ani když jsem byl na univerzitě, nestudoval jsem mezinárodní
právo, studoval jsem mezinárodní právo soukromé a byla na to moje
diplomová práce. Pak jsem studoval ekonomii.

Ale o tom to není, ne o formálním nebo právním aspektu, ale o jádru
věcí, které bychom měli jako tým řešit.

Zformulovali jsme naše návrhy. Zmínil jsem se o nich, když jsem oslovil
vysoké úředníky na ministerstvu zahraničí.

Bylo to zaznamenáno i písemně.

Chce to ale dobrou vůli zájemců, aby to viděli.

Občas slyšíme ze Spojených států, že jsou připraveny obnovit diskuse
o této otázce.

Ale zdá se, že nejsou rozhodnutí.

Někdy se zdá, že to chtějí, někdy ne.

Během posledního funkčního období prezidenta Obamy nám řekli, že
to chtějí, ale pak najednou změnili názor.

Myslím, že každý tady a každý, kdo sleduje vývoj, uznává, že v
současné fázi, uprostřed prezidentské volební kampaně a
poznamenané intenzivními vnitropolitickými konflikty, je nemožné vést
jakýkoli konstruktivní dialog se Spojenými státy. Tuto otázku bychom
měli probrat především s USA.

Měli bychom počkat na volby ve Spojených státech a uvidíme, jaký
postoj a preference bude mít budoucí vláda.

Jsme na to připraveni.
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Výňatky z odpovědí ruského prezidenta Vladimira Putina na otázky
zástupců ruských médií na závěr jeho pracovní návštěvy v Astaně, 4.
července 2024. Zdroj 
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